
 

MOTIE: HELDERE TAAL

De gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 6-10-2020

Constaterende dat:

- het college aan de gemeenteraad heeft gevraagd via moties wensen en bedenkingen 
mee te geven op de concept Regionale Energiestrategie Rotterdam-Den Haag (RES);

- de concept RES voorschrijft dat communicatie “begrijpelijk” en “laagdrempelig” moet 
zijn;

- in de concept RES zinnen te zin vinden zijn als: 
o “Deze verhaallijnen zijn een combinatie van landschapskenmerken en de 

ruimtelijk-energetische ontwerpprincipes uit het Energieperspectief 2050”
o “In het kader van de RES richten de samenwerkende overheden zich 

vervolgens op het iteratieve proces van afstemming op de lokale vraag en 
daarin mede voorzien via bovenlokale bronnen en de (boven-) regionale 
ontwikkeling van bronnen en warmtetransport.”;

Overwegende dat:

- iedereen moet kunnen begrijpen wat er in de RES staat;
- de concept RES niet voldoet aan de eisen die het zelf aan de communicatie heeft 

gesteld;
Verzoekt het college:

1. erop toe te zien dat er een versie van de RES 1.0 in begrijpelijke taal komt.
2. bovengenoemde punten zo snel mogelijk na de raadsvergadering in te dienen bij de 

projectorganisatie van de RES;
en gaat over tot de orde van de dag.



Rijswijks-Belang            GroenLinks                    D66

Marc Weterings.           Romke Jan de Vries      Rens Veerman

Wij PvdA

Marja Pelzer Andy Kooy




